

## Referat fra styremøte i Os roklubb.

Sted: Roklubben

Dato/tid: 10.08.2017, kl 19.15 – 21.15.

Til stede: Rolf Hustad, Eirik Vevatne, Mattias Haugland, Sissel Beate Kallekleiv, Tore Grindevoll, Monica Moberg og Thorbjørn Sperrevik Hansen,

Ikkje tilstede: Sissel Lothe Høvik.

### Saker:

1. Referat frå 29.06.2017 er godkjent.
2. Golvbord på terrasse må skiftast ut og det bør leggst tak under slik at det er tørt å stå under før årets roregatta. Det er ønske om eit utelys under terrassen. Rolf har søkt Monter om støtte/bidrag til dette. Rolf sjekker og pris på takplater hos Fløysand tak.
3. Mosen på taket må fjernast. 24 meter kobberbånd er kjøpt inn og Mattias skal få dette montert på taket.
4. Styret vil laga en kjøreplan for arrangering av rostemner slik at nye styremedlemmer kan følge dette. Monica har laga eit utkast ut frå erfaringar frå tidlegare stemner og styret må supplere denne.
5. Startnummer manglar, beholdningen er talt opp og Monica sjekker ut kven som kan lage nye til oss.
6. Komande klubbaktivitetar;
  - Klubben vil prøve å få arrangere opningsregatta 1 mai kvar år.
  - Os Triatlon er 3 september
  - Ulvenregatta 15-17 september
  - Treningscamp i haustferien
7. Os roklubb deltar på Kjørbo regatta 25-26 august. Eirik lager til oversikt på kven som er med.
8. Styret må prøve å få betre rutiner i god tid på kven som skal vere med av foresatte og kor klubben skal bestille rimeleg overnatting til neste års regattaer. Eirik lager til ei liste over kommande aktiviteter, regattaer og dugnader m.m. Dette må leggst ut på facebook, nettsider og oppslag i klubbhuset.
9. Det er kjøpt inn ein singelsculler for KUP midler, båten skal få navnet; Finn P.
10. Det er ønske om å kjøpe inn hjertestarter til klubben. Rolf søker til Sanitetsforeningar o.l om støtte til innkjøp.
11. Mattias har ansvar for å hente båten på Vindalsvatnet.
12. Rolf sjekker ut organisering av klubbaktivitet for voksne, coastal roing for tur og morsjonsroere. Roklubben har fått forespørsel om å kjøpe ein coastal båt til av Sigurd Hadler-Olsen. Styret vil vurdere kjøp etter Ulvenregattaen og Rolf sjekker pris på frakt.
13. Eirik og Sissel L.H. lager til opplegg for treningscamp i høstferien og spør Sissel K., Erling Øyaseter og Siri Rådmannsøy om hjelp.

14. Heimesidene til klubben treng fornying og nokon som tar ansvar for å oppdatere sidene. Monica spør Lars om eventuelt han og junior C kan sjå på dette. Det trengs og nokon som legg inn på facebook.
15. Sissel L.H. spør Tone om Os roklubb på Ulvenregatta kan få til liknande publisering av resultat som Stavanger gjennomførte på sitt stevne.
16. Status leder;
- Ny båt kjøpt inn for KUP midler er på plass.
  - Roklubben spør MX sport om pris på ny romaskin.
  - Det blir jobba med planer for framtidig anlegg på Vindalsvatnet.
  - Bergens roklubb skal få låne åtteren til NM.
  - Klubben treng ein følgebåt til.
17. Status materialforvalter:
- Åtteren er på plass. Trekk mangler og Rolf sjekker dette med Svein.
18. Status rosjeff:
- Det blir innetrening onsdager på Nore Neset som før kl 18-20
  - Det er skade på to båtar. Rune og Kamp må reparerast i løpet av vinteren.
  - Det blir trening med singelsculler ein dag i veka, lagbåt ein dag og kondisjonsøkt på fredager. Eirik og Thorbjørn har ansvar for dette.
  - Det blir foreldremøte før vintersesong og innetrening.
  - Det manglar utstyr til innetrening. Bandykøller, cattleballs og pilatesballer må kjøpast inn. I tillegg får vi pris frå MX på trenningsmatter som roere kan kjøpe gjennom klubben.
19. Sissel L.H. må sende ut tilleggsinfo sidan sykkel-VM og Ulvenregatta blir arrangert samme helg.
20. Følgebåtane må forsikrast.
21. Eirik lager til ei liste over kommande aktivitetar, regattaer og dugnader m.m. Dette må leggst ut på facebook, nettsider og oppslag i klubbhuset.
22. Mattias har ansvar for å slå graset rundt badevika snarast og henge opp kjetting slik at ikkje bilar parkerer foran klubbhuset.
23. Det er kome forslag om at «pensjonistklubben» til Tore tar på seg rydding av området, kiosk på fine dagar/helger og har tilgjengelege toalett for badegjester. Vi ber kommunen om midler til bossrydding. Det er og forslag om å ha eit tilbud for russen når dei møtes i Sigurdsvika.

Neste styremøte blir tirsdag 22. august kl 19.00. Det blir i hovedsak regattaplanlegging.

---

Rolf Hustad  
Leder

---

Monica Moberg  
Ref.